
 Dagordning Riksårsmöte Landsbygdspartiet oberoende 
Best Western Söderhamn 2024-04-20 kl: 10:00 

 
Dagordning Vid Landsbygdsmötet där följande ärenden behandlas, i den ordning styrelsen 

beslutar: 
§27 och §28 utgår då 2024 och 2025 inte är valår. 
 
§1 Mötets öppnande 
§2 Val av en (1) ordinarie mötesordförande 
§3 Val av en (1) vice mötesordförande 
§4 Val av sekreterare för mötet 
§5 Fastställande av röstlängd för mötet 
§6 Val av två (2) protokolljusterare, tillika rösträknare för mötet 
§7 Beslut om mötet utlysts enligt stadgarna 
§8 Fastställande av dagordning 
§9 Styrelsens redovisning av verksamheten 
§10 Styrelsens redovisning av den ekonomiska förvaltningen med resultat och balansräkning 
§11 Fastställande av resultat- och balansräkning 
§12 Revisionsberättelsen för verksamhetsåret och räkenskapsåret 
§13 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser 
§14 Fastställande av medlemsavgifter 
§15 Fastställande av verksamhetsplan 
§16 Fastställande av partiprogram, kompletterat med antagna motioner och x propositioner från 
föregående årsmöte. Ett nytt partiprogram anses gälla från den tidpunkt när nya motioner och 
propositioner införts i programmet och godkänts av styrelsen 
§17 Fastställande av riktlinjer och styrande dokument som styrelsen hänvisat till årsmöte 
behandling 
§18 Fastställande av budget för det kommande verksamhets/räkenskapsåret 
§19 Presentation av valberedningens förslag 
§20 Beslut om antal ordinarie ledamöter och suppleanter i styrelsen för det kommande året (från 
Landsbygdsmöte till Landsbygdsmöte) 
§21 Val av en (1) eller två (2) ordförande på ett (1) år. (Här beslutas inte först om det ska väljas en 
eller två ordförande, eftersom detta skulle kunna föregripa följande val, där en ensam kandidat kan 
stå mot två andra som vill dela på uppdraget.) 
§22 Val av sex till tio (6-10) ordinarie styrelseledamöter på två år, fyllnadsval vid behov 
§23 Val av fyra till sex (4-6) styrelsesuppleanter på ett (1) år 
§24 Val av två (2) revisorer på två (2) år och två (2) revisorssuppleanter på ett (1) år 
§25 Val av valberedning. Fem (5) ledamöter varav en (1) sammankallande 
§26 Beslut om ersättning till styrelse och revisorer kommande år 
§27 Val av valkommitté. Punkten tas upp endast år före valår. Styrelsen nominerar valkommittén 
som består av fem (5) ledamöter varav en (1) x sammankallande 
§28 Fastställande av riksdagslista, punkten tas upp endast valår 
§29 Behandling av propositioner och i rätt tid inkomna motioner 
§30 Övriga ärenden som styrelsen hänvisat till årsmötets behandling, vilka ska ingå i kallelsens 
Dagordning 
§31 Övriga frågor 
§32 Mötets avslutande 



Verksamhetsberättelse  

för Landsbygdspartiet oberoende riksorganisation  

från Landsbygdsmötet 2023  

till och med Landsbygdsmötet 2024 

 

Landsbygdsmötet 2023 hölls i Hammarstrand 25 mars där man kunde 

delta både fysiskt och digitalt.  

Mötesordförande var Gunilla Fluur. 

 

Ordinarie styrelseledamöter 

 

Till ordförande på 1 år valdes Mathias Knutsson. 

 

Till ordinarie ledamöter på 2 år valdes- 

Angelica Andersson, André Önnebro, Kjell Englund och Ulf Larsson. 

 

Kvarstående på 1 år- 

Erland Nilsson, Danny Braat, Ulrik Saanum. 

 

Nyval 1 år- Marina Segerheden. 

 

Nyval 2 år- Benneth Thyr. 

 

Styrelsesuppleanter 

 

Till styrelsesuppleanter på 1 år valdes- 



Magnus Malmsten, Roger Pettrerson, Thomas Sjögren, Eva Karlsson 

och 

Alexander Pohl. 

 

Revisorer 

 

Till revisorer på 2 år valdes- 

Lars Behm och Ari Kainulainen. 

Till ersättare på 1 år valdes- 

Klara Sandberg och Johan Barzel. 

 

Valberedningen 

 

Till valberedningen valdes- 

Anna Berggren (sammankallande), Daniel Ottzen, Gunilla Fluur,  

Hans Boström och Ulla-Carin Grafström. 

 

 

Styrelsen och styrelsearbetet 

 

Under perioden från årsmötet 25/3 t.o.m 20/10, med Mathias som 

ordförande, hölls ett konstituerande möte samt två styrelsemöten. 

Det konstituerande mötet protokollfördes, men efterföljande 

styrelsemöten saknas det protokoll ifrån. 

Mathias presenterade en rad idéer och förslag för kommande 

styrelsearbete, vilket var bra, men tyvärr lyckades han inte specificera 

och delegera arbetsuppgifterna. Därmed trampade styrelsen vatten 

under flera månader och  

utskick av medlemsbrev och annat arbete uteblev. 



 

20 oktober avsäger sig Mathias rollen som ordförande med omedelbar  

verkan och lämnar sedan partiet. 

 

24 oktober hölls ett blixtsammankallat styrelsemöte där arbetsuppgifter  

specificeras och delegeras inom styrelsen. Under samma tid informeras  

medlemmarna om Mathias avhopp. Samtidigt lämnar även Ulf Larsson  

styrelsen och partiet.  

 

Den 5 november skickas ett första riktigt månadsbrev ut. 

Under november månad hölls två styrelsemöten och därefter har  

partistyrelsen haft ett möte i månaden. 

 

De första styrelsemötena efter Mathias avgång gick åt till att organisera 

oss inom styrelsen. 

Där efter har vi bland annat behandlat frågor som valet till 

Europaparlamentet där vi kom fram till att det var av större vikt att ta 

hand om partiet och våra egna än att lägga tid och resurser på ett ”EU-

val”. 

 

Övriga frågor som tagits upp, diskuterats och planerats är 

Landsbygdsmötet, 

höstmötet, landsbygdsriksdagen, införande/genomförande av antagna  

motioner, medlemsbrevets innehåll, styrelsens kontakt med  

lokalavdelningarna, rekryteringskampanjer, ”kompetens-pool” m.m. m.m. 

 

Partistyrelsen har vid samtliga möten varit beslutsför, men några 

suppleanter har saknats vid varje styrelsemöte. 

 



Det gångna året har på många sätt varit turbulent och stundom ganska  

jobbigt, men nuvarande styrelse ser med tillförsikt fram emot kommande 

år och Landsbygdspartiet oberoendes politiska arbete. 

 

 

 

 

Landsbygdspartiet oberoendes styrelse 2023 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Verksamhetsplan för Landsbygdspartiet oberoende för 2024-
2025 

 

• Vi ska fortsätta sprida partiets budskap och utöka antalet 
medlemmar och lokalavdelningar 

• Vi ska verka för att få insändare och debattartiklar publicerad i 
både lokal och rikstäckande media. 

•Partiet ska fortsätta att delta på mässor, manifestationer, 
demonstrationer , marknader och olika sammanhang som har 
anknytning till våra frågor . Besluts har tagits på riksnivå att 
resurser ska läggas på Landsbygdsriksdagen. 

• I syfte att inspirera och öka sammanhållningen inom partiet ska 
partistyrelsen förbättra kontakten med medlemmarna, 
lokalavdelningarna och delge lokalavdelningarnas arbete via 
medlemsbrevet 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Landsbygdspartiet oberoende c/o Kjell Utskrivet 2024-02-14 09:39 

Englund Resultatrapport Senaste vernr A 51 C 451 

802450-2489 

Räkenskapsår 2023-01-01 - 2023-12-31 ÅRL 

Period 2023-01-01 - 2023-12-31 

 Period Ackumulerat Period fg 
år 

RÖRELSENS INTÄKTER 
Nettoomsättning 

   

 3520 Fakturerade frakter 0,00 0,00 288,00 

Summa nettoomsättning 

Övriga rörelseintäkter 

0,00 0,00 288,00 

 3900 Medlemsavgifter 88 350,00 88 350,00 111 
700,00 

 3989 Övriga erhållna bidrag 3 715,00 3 715,00 2 400,00 

Summa övriga rörelseintäkter 92 065,00 92 065,00 114 
100,00 

SUMMA RÖRELSENS INTÄKTER 

RÖRELSENS KOSTNADER 

92 065,00 92 065,00 114 
388,00 

BRUTTOVINST 

Övriga externa kostnader 

92 065,00 92 065,00 114 
388,00 

5420  Programvaror -2 773,45 -2 773,45 0,00 
5790  Övriga kostn för frakter o transporter -165,00 -165,00 -24 

455,61 
5800  Resekostnader (gruppkonto) -1 420,00 -1 420,00 -6 457,30 
5940  Utställningar och mässor 0,00 0,00 -7 080,00 
6110  Kontorsmateriel 0,00 0,00 -799,00 
6150  Trycksaker 0,00 0,00 -37 

892,07 
6160  Valsedlar 0,00 0,00 -55 

573,00 
6230  Datakommunikation -31 612,50 -31 612,50 -29 

104,00 
6250  Porto -3 550,00 -3 550,00 -18 

114,90 
6570  Bankkostnader -259,00 -259,00 -250,00 
6580  Advokat- och rättegångskostnader 0,00 0,00 -12 

500,00 
6990  Övriga externa kostnader -304,00 -304,00 0,00 
6994  Återbetalning. medlemsavgifter -5 100,00 -5 100,00 -1 975,00 

https://apps5.fortnox.se/report/report/report.php?fid=5a7e6b242112439f82e375a7063ac5ec&r=gledger&pfucolumn=1&pfuid=undefined&onlypfu=0&fromacct=3520&toacct=3520&fromdate=2023-01-01&todate=2023-12-31&cc=&output=pdf&filter=undefined&ccs=undefined&intfrom=undefined&intto=undefined
https://apps5.fortnox.se/report/report/report.php?fid=5a7e6b242112439f82e375a7063ac5ec&r=gledger&pfucolumn=1&pfuid=undefined&onlypfu=0&fromacct=3900&toacct=3900&fromdate=2023-01-01&todate=2023-12-31&cc=&output=pdf&filter=undefined&ccs=undefined&intfrom=undefined&intto=undefined
https://apps5.fortnox.se/report/report/report.php?fid=5a7e6b242112439f82e375a7063ac5ec&r=gledger&pfucolumn=1&pfuid=undefined&onlypfu=0&fromacct=3989&toacct=3989&fromdate=2023-01-01&todate=2023-12-31&cc=&output=pdf&filter=undefined&ccs=undefined&intfrom=undefined&intto=undefined
https://apps5.fortnox.se/report/report/report.php?fid=5a7e6b242112439f82e375a7063ac5ec&r=gledger&pfucolumn=1&pfuid=undefined&onlypfu=0&fromacct=5420&toacct=5420&fromdate=2023-01-01&todate=2023-12-31&cc=&output=pdf&filter=undefined&ccs=undefined&intfrom=undefined&intto=undefined
https://apps5.fortnox.se/report/report/report.php?fid=5a7e6b242112439f82e375a7063ac5ec&r=gledger&pfucolumn=1&pfuid=undefined&onlypfu=0&fromacct=5790&toacct=5790&fromdate=2023-01-01&todate=2023-12-31&cc=&output=pdf&filter=undefined&ccs=undefined&intfrom=undefined&intto=undefined
https://apps5.fortnox.se/report/report/report.php?fid=5a7e6b242112439f82e375a7063ac5ec&r=gledger&pfucolumn=1&pfuid=undefined&onlypfu=0&fromacct=5800&toacct=5800&fromdate=2023-01-01&todate=2023-12-31&cc=&output=pdf&filter=undefined&ccs=undefined&intfrom=undefined&intto=undefined
https://apps5.fortnox.se/report/report/report.php?fid=5a7e6b242112439f82e375a7063ac5ec&r=gledger&pfucolumn=1&pfuid=undefined&onlypfu=0&fromacct=5940&toacct=5940&fromdate=2023-01-01&todate=2023-12-31&cc=&output=pdf&filter=undefined&ccs=undefined&intfrom=undefined&intto=undefined
https://apps5.fortnox.se/report/report/report.php?fid=5a7e6b242112439f82e375a7063ac5ec&r=gledger&pfucolumn=1&pfuid=undefined&onlypfu=0&fromacct=6110&toacct=6110&fromdate=2023-01-01&todate=2023-12-31&cc=&output=pdf&filter=undefined&ccs=undefined&intfrom=undefined&intto=undefined
https://apps5.fortnox.se/report/report/report.php?fid=5a7e6b242112439f82e375a7063ac5ec&r=gledger&pfucolumn=1&pfuid=undefined&onlypfu=0&fromacct=6150&toacct=6150&fromdate=2023-01-01&todate=2023-12-31&cc=&output=pdf&filter=undefined&ccs=undefined&intfrom=undefined&intto=undefined
https://apps5.fortnox.se/report/report/report.php?fid=5a7e6b242112439f82e375a7063ac5ec&r=gledger&pfucolumn=1&pfuid=undefined&onlypfu=0&fromacct=6160&toacct=6160&fromdate=2023-01-01&todate=2023-12-31&cc=&output=pdf&filter=undefined&ccs=undefined&intfrom=undefined&intto=undefined
https://apps5.fortnox.se/report/report/report.php?fid=5a7e6b242112439f82e375a7063ac5ec&r=gledger&pfucolumn=1&pfuid=undefined&onlypfu=0&fromacct=6230&toacct=6230&fromdate=2023-01-01&todate=2023-12-31&cc=&output=pdf&filter=undefined&ccs=undefined&intfrom=undefined&intto=undefined
https://apps5.fortnox.se/report/report/report.php?fid=5a7e6b242112439f82e375a7063ac5ec&r=gledger&pfucolumn=1&pfuid=undefined&onlypfu=0&fromacct=6250&toacct=6250&fromdate=2023-01-01&todate=2023-12-31&cc=&output=pdf&filter=undefined&ccs=undefined&intfrom=undefined&intto=undefined
https://apps5.fortnox.se/report/report/report.php?fid=5a7e6b242112439f82e375a7063ac5ec&r=gledger&pfucolumn=1&pfuid=undefined&onlypfu=0&fromacct=6570&toacct=6570&fromdate=2023-01-01&todate=2023-12-31&cc=&output=pdf&filter=undefined&ccs=undefined&intfrom=undefined&intto=undefined
https://apps5.fortnox.se/report/report/report.php?fid=5a7e6b242112439f82e375a7063ac5ec&r=gledger&pfucolumn=1&pfuid=undefined&onlypfu=0&fromacct=6580&toacct=6580&fromdate=2023-01-01&todate=2023-12-31&cc=&output=pdf&filter=undefined&ccs=undefined&intfrom=undefined&intto=undefined
https://apps5.fortnox.se/report/report/report.php?fid=5a7e6b242112439f82e375a7063ac5ec&r=gledger&pfucolumn=1&pfuid=undefined&onlypfu=0&fromacct=6990&toacct=6990&fromdate=2023-01-01&todate=2023-12-31&cc=&output=pdf&filter=undefined&ccs=undefined&intfrom=undefined&intto=undefined
https://apps5.fortnox.se/report/report/report.php?fid=5a7e6b242112439f82e375a7063ac5ec&r=gledger&pfucolumn=1&pfuid=undefined&onlypfu=0&fromacct=6994&toacct=6994&fromdate=2023-01-01&todate=2023-12-31&cc=&output=pdf&filter=undefined&ccs=undefined&intfrom=undefined&intto=undefined


Summa övriga externa kostnader -45 183,95 -45 183,95 -194 
200,88 

RÖRELSERESULTAT 46 881,05 46 881,05 -79 
812,88 

RESULTAT EFTER FINANSIELLA POSTER 46 881,05 46 881,05 -79 
812,88 

SUMMA RÖRELSENS KOSTNADER -45 183,95 -45 183,95 -194 
200,88 

BERÄKNAT RESULTAT 46 881,05 46 881,05 -79 812,88 
1/1 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Landsbygdspartiet oberoende c/o Kjell Utskrivet 2024-02-14 09:40 
Englund Senaste vernr A 51 C 451 
802450-2489 Balansrapport ÅRL 
Räkenskapsår 2023-01-01 - 2023-12-31 
Period: 2023-01-01 - 2023-12-31 

 Ing balans Ing saldo Period Utg balans 

TILLGÅNGAR 
Anläggningstillgångar 
Summa anläggningstillgångar 

Omsättningstillgångar Varulager m.m. 

0,00 0,00 0,00 0,00 

 1460  Lager av handelsvaror 5 016,00 5 016,00 0,00 5 016,00 

Summa varulager m.m. 

Kassa och bank 

5 016,00 5 016,00 0,00 5 016,00 

 1910  Kassa 5 168,00 5 168,00 -304,00 4 864,00 
 1930  Bank 161 054,37 161 054,37 47 185,05 208 239,42 

Summa kassa och bank 166 222,37 166 222,37 46 881,05 213 103,42 

Summa omsättningstillgångar 171 238,37 171 238,37 46 881,05 218 119,42 

SUMMA TILLGÅNGAR 171 238,37 171 238,37 46 881,05 218 119,42 

EGET KAPITAL, AVSÄTTNINGAR OCH SKULDER 
SUMMA EGET KAPITAL, AVSÄTTNINGAR 
OCH SKULDER 

0,00 0,00 0,00 0,00 

BERÄKNAT RESULTAT 171 238,37 171 238,37 46 881,05 218 119,42 

https://apps5.fortnox.se/report/report/report.php?fid=5a7e6b242112439f82e375a7063ac5ec&r=gledger&fromacct=1460&toacct=1460&fromdate=2023-01-01&todate=2023-12-31&cc=&output=pdf&filter=undefined&ccs=undefined&intfrom=undefined&intto=undefined
https://apps5.fortnox.se/report/report/report.php?fid=5a7e6b242112439f82e375a7063ac5ec&r=gledger&fromacct=1910&toacct=1910&fromdate=2023-01-01&todate=2023-12-31&cc=&output=pdf&filter=undefined&ccs=undefined&intfrom=undefined&intto=undefined
https://apps5.fortnox.se/report/report/report.php?fid=5a7e6b242112439f82e375a7063ac5ec&r=gledger&fromacct=1930&toacct=1930&fromdate=2023-01-01&todate=2023-12-31&cc=&output=pdf&filter=undefined&ccs=undefined&intfrom=undefined&intto=undefined
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  2024-03-09 

 

 

 

Motion till Landsbygdspartiets årsmöte 2024-04-20. 

 

 

Behåll uppförandekoden! 

 

I går den 8/3 så fick jag en proposition från styrelsen om att avskaffa uppförandekoden. Denna 
motion är således en reaktion på detta. Den skickades in i dag den 9/3 och bör således också ha 
inkommit inom stadgade 6 veckor. 

 

Det finns 2 dokument, som jag var initiativtagare till, under min aktiva tid som styrelseledamot i 
LPO, och som jag känner mig stolt och glad över. 

 

Den första är vår ideologi. Den beskriver det samlade ”kitt”, som förenar oss Lpo:are. Det fanns 
på ett tidigt stadium röster för att vi skulle bilda ett nytt ”bondeförbund”, men jag lyckades få 
igenom en bredare värdegrund – nämligen kärleken till landsbygden. 

 

Den andra är vår uppförandekod, som avser att vara en ”moralisk inre kompass” för dem som 
skall företräda partiet utåt. Detta för att våra väljare inte skall säga ”hur tusan kunde LPo välja 
NN till styrelseledamot – eller som kandidat på en riksdagslista. Han/hon som har/är.......??? 

 

Uppförandekoden tillkom i en tid, när alla större företag skrev en uppförandekod – letter of 
conduct. Det fanns/finns en utbredd uppfattning att många politiker har som mål att sko sig 
själva. Uppförandekoden avsåg att tillse att Lpo:s företrädare aldrig skulle behöva ifrågasättas. 
Partiet skulle präglas av den gammeldags hederlighet, som alltid har funnits på landsbygden. 

 

Styrelsen påstår att det skulle finnas begränsningar i att få utdrag ur brottsregistret. Så är det 
inte – det är bara att googla på frågan. Den enskilde har alltid möjlighet att få ut uppgifter om sig 



själv, för att sedan redovisa detta för styrelsen/valberedningen. Om det finns sådana uppgifter i 
brottsregistret att den enskilde inte vill skicka över detta dokument, så måste detta tas som en 
stark varning om personens lämplighet som partiföreträdare.  

 

Styrelsen hävdar också att man aldrig kan hindra någon från att bli politisk vilde. Detta är helt 
rätt – frågan diskuterades ingående i samband med att koden antogs. Den är, som ovan sagts, 
enbart en ”viljeförklaring” som den tilltänkte kandidaten skall avge, för att vara valbar.  

 

Uppförandekoden har ytterligare en uppgift. Det fanns tidigare en styrelseledamot, som hade för 
vana att på Facebook kalla sina meningsmotståndare för ”idiot”, ”skitstövel”, ”nättroll” etc. 
Detta gav bara upphov till ilska och återkast, på ett sätt som inte bidrog till en konstruktiv 
debatt.  Jag vet att denna typ av pajkastning blivit vanlig på Facebook, men jag menar att de, 
som skall företräda partiet, måste stå över detta lågvattenmärke och alltid föra en saklig och 
konstruktiv diskussion, oavsett hur arg man är. Det vinner både personen och partiet på.  

 

Det finns mycket regler i samhället, som vi alla emellanåt bryter mot. Men innebär det per 
automatik att reglerna är fel? Skall vi då ta bort dem? Kanske skall vi i stället skicka en signal till  
styrelsen och valberedningen om att göra ev. kandidater uppmärksamma på dokumentet.  

 

 

 

Ni, som är gifta – hur enkelt var det inte att stå och lova inför prästen att ”vara trogen tills döden 
skiljer oss åt”. Hur har efterlevnaden varit? Men ändå – den som inte inför sin partner är beredd 
att avge ett löfte – hur ärlig är då avsikten? 

 

Den som inte inför partiet är beredd att avge ett löfte/en avsikt att följa koden – hur lämplig är då 
kandidaten som partiföreträdare? 

 

Jag vill således uppmana alla, som avser att rösta på partiledningens proposition, att plocka 
fram uppförandekoden och fundera på om där finns något som stör din egen moraliska 
kompass. 

 

Jag yrkar således att uppförandekoden INTE tas bort. 

 

Gräsholma 2024-03-09. 

 

Arne Gunnarsson  



 

Yttrande fån partistyrelsen 

 

Partistyrelsen yrkar avslag. 

Motivering- Se partistyrelsens proposition. 

 
Med vänlig hälsning 

 

 

Arne Gunnarsson 

Gräsholma 1519 

287 91  STRÖMSNÄSBRUK 

 

Tel.  0708-798793   Mail: arne.grasholma@gmail.com 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Motion Landsbygdspartiet oberoende 

 

Minskad styrelse och arbetsformer 

1 Mitt förslag är att minska styrelsen till ett minimum inför 2024 

1 Valberedningens förslag till styrelse inför årsmötet 2024 är ett stadgeenligt minimum. 

2 Låt styrelsen fokusera på nationella frågor och hur dessa frågor  kan påverka lokalt ute i 

kommunerna 

2 Partistyrelsen instämmer.  

3 Styrelsen på riks bör komma ut med nyhetsblad varannan månad 6 ggr/år, som då berör den 

bevakning av nationella och eu frågor som berör lokalt .  

3 Partistyrelsen ser positivt på förslaget. 

4 Styrelsen på riks ska även ha kontakt med lokalavdelningarna 4 gånger/ år för att föreslå 

eventuella kompletteringar i kommande valprogram 

4 Att en gång i kvartalet bjuda in lokalavdelningarna till möte via Google Meet ser 

partistyrelsen som genomförbar. 

Detta skulle bidra till att partiet mer ser de  övergripande politiska frågorna ,samtidigt 

som det skulle hjälpa lokalavdelningarna att bevaka frågor som påverkar dem 

Mitt förslag är max 5 personer i denna arbetsgrupp/utskott 

 

5 Arbetet med att skapa lokala avdelningar och bli fler i partiet måste komma under 

ifrån,därav sköts sånt arbete ute i kommunerna med hjälp av närliggande LPo avdelningar 

5 Partistyrelsen instämmer 

mvh 

Pia-Maria Johansson 

Nora 

  

 

Lokalavdelningen i Nora ställer sig bakom motionen och tar den som sin egen  

 

Partistyrelsens yttrande. 

Partristyrelsen anser härmed motionen som besvarad. 

 

 

 



Motion Landsbygdspartiet oberoende 

Bilfria städer 

Många städer över hela världen har anammat den bilfria stadsmiljön och nominerats till de 

bästa städerna att bo i utan bil. Här är några av dem: 

• Amsterdam, Nederländerna 
• Hydra, Grekland 
• Lamu, Kenya 
• Zermatt, Schweiz 
• Fes El Bali, Marocko 
• Köpenhamn 

 

I juni 20232 öppnade Ulf Kristersson  upp för att begränsa biltrafiken i Sverige.  

Flera andra städer i Europa har också bilfria zoner som är större eller mindre. 

Förutsättningen är givetvis att staden har en utbyggd kollektivtrafik, samt att undantag för 

varutransporter kan ges 

Bilen blev en symbol och en möjliggörare för det nya, moderna och rika samhälle som växte 
fram. Men det blev också ett tomt samhälle. Städer utan flanörer, utan spontana möten och 
oväntade samtal. Ett samhälle där var sak har sin plats och det oplanerade ingen. 

Allra tydligast syns det kanske i centrala Stockholm där Klarakvarterens levande gytter byttes 
mot en jätterondell omgiven av höghus där ingen bor. Sergels torg är visserligen pampigt och 
storslaget, men särskilt välkomnande för andra än bilar är det inte. På kvällarna ligger gatorna 
öde. Utvecklingen har varit likartad i många svenska städer.  

Citerat från Dagens industri 22 juni 2023 

Olika städer har olika förutsättningar. Samtliga studier på området visar dock att flödet av 

människor ökar inom dessa områden och att handelns omsättning ökar. Flera andra studier 

visar också på en inledning av motstånd som senare blir allt mer positiv 

Även svenska studier har visat på positiva effekter för handeln. En studie på 90-talet över sex 
olika citykärnor visade att de med gågator gav högre intäkter till handeln och fastighetsägarna 
i området. Samtidigt visar Stockholms stads utvärdering av sommargågatorna 2018 att över 
90 procent av de tillfrågade tyckte att gatorna blivit mer attraktiva att vistas på, och handlarna 
uppgav att verksamheterna påverkats positivt av omvandlingen. 

I Sverige kan vi se att ungdomar som växer upp i större städer väljer att inte ta körkort då 

kollektivtrafiken fungerar tillfredsställande 

Skulle Sverige införa detta kommer ytor som idag destineras till parkering kunna användas till 

ex bostäder och mer grönytor. Parkeringar utanför städerna behöver projekteras och byggas 

med möjlighet till kompletteringstrafik in i staden 

https://www.sciencedirect.com/science/article/abs/pii/0967070X9593246U
https://www.sciencedirect.com/science/article/abs/pii/0967070X9593246U
https://www.sciencedirect.com/science/article/abs/pii/0967070X9593246U
https://insynsverige.se/documentHandler.ashx?did=1938732
https://insynsverige.se/documentHandler.ashx?did=1938732
https://insynsverige.se/documentHandler.ashx?did=1938732


Undertecknad yrkar att LPo i sitt program inför ett stöd för att medvetet införa bilfria städer/ 

bilfria citykärnor i Sverige. 

 

Pia-Maria Johansson 

Seefrieds Väg 5 

713 30 Nora 

Partistyrelsens yttrande. 

Partistyrelsen yrkar avslag, återremittering. 

Motivation- 

En majoritet av Sveriges städer är små med en befolkning under 50 000 invånare. Att dra 

paraleller mellan dessa städer med storstäderna som nämns i motionen tror vi inte är möjligt. 

Vi anser att motionen bör kompletteras med en konsekvensanalys för införande av bilfria 

stadskärnor i mindre städer samt hur parkeringsplatser i ytterområden och utökad 

kollektivtrafik ska finansieras. Vidare har många städer redan mindre torg och/eller gågator 

som är bilfria. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 Motion till Landsbygdspartiet oberoende  

2024  

Industrihampans användningsområden  
Industrihampa har odlats i Sverige under hundratals år med ett uppehåll under 1900 

talets mitt som uppstod efter ett riksdagsbeslut, ett beslut som egentligen togs för 

att stoppa den olagliga hampan som består av THC, som är det berusande ämnet i 

hampa. Tyvärr hamnade även den ofarliga industrihampan under samma lagstiftning 

och all odling, och kunskap om odling och förädling av industrihampan dog ut i 

Sverige.  

Efter att Sverige gick med i EU så återinfördes lättnader och det blev åter igen tillåtet 

att odla industrihampa. Idag är det bara EU godkända sorter som får odlas. Tyvärr 

har vi dock inte samma möjligheter som andra EU länder till att förädla 

industrihampan fullt ut på grund av vår narkotikalagstiftning. Vi får tillexempel 

sedan 2023 inte tillverka fullspektrum oljor som CBD olja, som många upplever 

hjälper dem vid olika typer av hälsoproblem, och sälja dessa i Sverige. En olja som i 

grunden är helt naturlig och ofarlig men som läkemedelsverket vill ha ensamrätt på 

och därför klassat den som läkemedel.  

Jag föreslår:  

Att odlare i Sverige ska få samma rättigheter som övriga EU länder när det gäller 

industrihampan.  

Att odlare i Sverige ska få odla, bereda och sälja sin produkt från den ofarliga 

industrihampan fullt ut i Sverige.  

Att Landsbygdspartiet oberoende ställer sig bakom odlarna genom att skriva in det i 

sitt partiprogram.  

Åtvidaberg den 17 mars  

2024  

Robin Törnlind  

 

Partistyrelsens yttrande. 

 

Partistyrelsen yrkar avslag, återremittering. 

 

Motivering. 

Partistyrelsen ser inte att det finns några skillnader gällande rättigheter mellan 

Svenska odlare och odlare i övriga EU länder. Partistyrelsen önskar ett preciserande 

över vilka  

rättigheter som skiljer Sverige åt från övriga länder. 

 

 



 

Motion till Landsbygdspartiet oberoende  

2024  

Social fond  
I Sverige är det idag omkring 245t som befinner sig i en sjukskrivning för att aldrig 

mer återgå till arbetslivet. 30-64 åringar får sjukersättning och 19-29 åringar 

aktivitetsersättning (tidigare sjuk- och förtidspensionär. 2003).  

De som går in i sjukskrivning från ett låglöneyrke eller tidigt under arbetslivet har 

kanske inte hunnit, eller kunnat, spara ihop till en god buffert. De personerna 

hamnar lätt utanför samhället då de ekonomiskt inte har samma möjligheter som 

många andra. En del har barn, en del är ensamstående medan andra kanske har haft 

ett normalt socialt liv tillsammans med sina vänner.  

Personer som har befunnit sig i en längre tids sjukskrivning har tyvärr inte alltid 

samma möjlighet till att ge sina barn det som jämnåriga kompisar får möjlighet till. 

Att som vuxen haft ett aktivt socialt liv där biobesök, resor eller andra sociala 

aktiviteter har gjorts med vänner.  

Därför föreslår vi att Sverige borde ha en social fond. En fond som tillhör 

pensionssystemet men som är tänkt till att avsättas för olika sociala aktiviteter efter 

en sjukskrivning som leder till sjukersättning eller aktivitetsersättning. Att personen 

kan söka utbetalning i förtid från fonden för att tillexempel åka på en semesterresa 

med sina barn, kunna låta sina barn ha ett aktivt fritidsliv, få presenter vid olika 

högtider eller att som vuxen kunna följa med kompisar på teater eller en SPA helg.  

Vi föreslår:  

Att landsbygdspartiet ställer sig bakom motionen i sin helhet och tar upp den till sitt 

partiprogram  

Åtvidaberg den 20 mars  

2024  

Elenor Nordstrand  

Robin Törnlind  

 

Partistyrelsens yttrande. 

 

Partistyrelsen yrkar avslag, återremittering. 

 

Motivation. 

Det finns redan idag fonder att söka medel ifrån. 

Motionen saknar finansiering och partistyrelsen önskar ett tydliggörande hur ofta en 

person kan utnyttja fonden. Om exempelvis alla 245 000 får nyttja fonden en gång i  

månaden till ett belopp om 1000sek ger det en årlig utgift om ca 3 miljarder. 

 


